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Protokół Nr 7/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 29 maja 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Białogard na 

lata 2015-2019, 

b) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych, 

c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Tychowo w zakresie 

wykonywania zadań publicznych obejmujących zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom oraz ich wyłapywanie, 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2014 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2014. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

   

   

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

00
 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji głosując: za-4 

(jednogłośnie). 

 

Ad 2  
  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Miasta Białogard na 

lata 2015-2019, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 

b) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

chronionych, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał  ile mamy takich mieszkań chronionych? 
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Naczelnik  – odpowiedziała, że  jedno. 

K.Skoczyk – pytał ile było dotychczas? 

Naczelnik  - odpowiedziała, że nie było. 

J.Andrysiak – pytał o ilość osób ubiegających się o mieszkania? 

Naczelnik – odpowiedziała, że na liście jest około 360 osób, w tym 150 osób z wyrokami. 
 

Na tym zakończono dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

c) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Tychowo w zakresie 

wykonywania zadań publicznych obejmujących zapewnienie opieki bezdomnym 

zwierzętom oraz ich wyłapywanie, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymały się-2. 
 

d) zmieniająca uchwały w sprawie ustalenia przebiegu dróg gminnych (ulic) w 

Białogardzie, 

Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 
 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu  
 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał czy dotacja w wysokości 8 tys. zł do spółki ZGKiM jest tylko na kominy 

czy także na  inne zadania? 

Burmistrz – odpowiedział, że tylko na kominy ale potrzeb remontowych jest dużo.  
 

Na tym zakończono dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2014 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2014. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku o 

projekt uchwały w sprawie absolutorium, co przegłosowano:  za-5 (jednogłośnie). 

 

g) w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard za 

2014 rok, 

  Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3, przeciw-0, wstrzymały się-2. 
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Na tym zakończono w/w punkt. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych nie poruszono żadnych problemów. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.14
45

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

 Przewodnicząca Komisji 

 

       Jadwiga Klonowska 


